
Stadig planer om højt byggeri på Rådhusgrunden 
Af Anne Ehrenreich, Medlem af Miljø- og Planudvalget 

  
På mødet i Miljø- og planudvalget den 20. maj 2021 ønskede administrationen vores 

godkendelse af at frigive midler til den videre planlægning af arbejdet på 
Rådhusgrunden på Ådalsparkvej 2. Af materialet fremgik, at man fortsat planlagde at 
bygge op til 6 etager. Samme mulighed lægges der op til i Kommuneplanen, som 

snart sendes i høring. 
  

Fra Venstres side finder vi, at byggeriet i højden skal passes ind i forhold til det 
tilstødende villakvarter og bestemt ikke være 6 etager. 
  

Der er mange udeståender ift byggeriet, og det er svært på det løse grundlag at give 
en blankocheck til, at kommunen blot kører videre, som de har lyst til. Fra Venstres 

side kræver vi nærmere oplysninger om, hvad det er for et projekt, som søges 
fremmet, hvornår vi får en trafikanalyse, samt hvornår naboerne vil blive 
inddraget/hørt. Endelig mangler vi også en business case vedrørende kommunens 

engagement. 

 


